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Referat 

Bestyrelsesmøde torsdag 23.05.2024; kl 19:00 – 21:00 
Mødested: Jægerhuset  Forplejning: Knud  Referent: Lena 

 
Deltagere: Lena, Dolly, Lars, Dirk, Hans, Knud 

Afbud: Morten, Jørgen Til info: Charlotte 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Dagsorden godkendt uden tilføjelser 

2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Referatet godkendt uden ændringer. 

3. Siden sidste møde 

i. Til info - Kreds 3 jagtfeltskydning Skibby – Dirk 

Der er tre frivillige fra Stilling, tre fra Skanderborg i 2024. I 2025 skal der formodentlig igen 

skydes i Hævring, hvilket kræver flere frivillige (ca. 20). Forsvaret har lukket flere baner, men 

Nikolaj fra DJ (nu forsvaret) arbejder på at bevare muligheden i Hævring åben. Det er fortsat 

muligt at tilmelde sig skydningen via DJ. 

ii. Til opfølgning: foreningsdag – hvad lærte vi? – Dolly, Lena  

Der var ca. 14 fremmødte alle med en positiv indstilling. Alle planlagte opgaver blev løst. Fin 

tilfredshed med forplejningen. 

iii. Til opfølgning: Seniorernes fryser? Bruges til vingeundersøgelse? – Dirk 

Seniorernes fryser er privatejet og der måles aktuelt på strømforbrug for at kunne opkræve 

forbruget. Thomas Kjær, Aarhus Universitet, leder vingeundersøgelsen. AU/DJ stiller en fryser 

til rådighed, men ingen midler til strømforbrug. Fryser skal gerne være tilgængelig udendørs. 

Sidegevinsten kan være at synliggøre Stilling Jagtforening i lokalområdet (kort over placering). 

Det besluttes at opsætte en fryser og invitere undersøgelsesleder til at informere om 

undersøgelsen på en klubaften. Om muligt 5. september i kombination med bålmad. 

iv. Til drøftelse: Forening hvis opgaver og økonomi er drevet af frivillige? Bestyrelsen må tage et 

fælles ansvar for ensretning af, hvordan vi anerkender og honorerer frivilliges indsatser. Enighed 

om, at forplejning og alle driftomkostninger ifb med frivilligt arbejde skal dækkes. Som 

udgangspunkt er trænere og instruktører fritaget for at betale for egne aktiviteter dog 

undtaget øl, sodavand og kaffe. Vi skal ligeledes have formuleret en forventningsafstemning, der 

forpligter til at bidrage i foreningen efter uddannelsesforløb. Punktet sættes på kommende 

møder, da der fortsat er brug for præciseringer. 

 

4. Nyt fra udvalg: 

a. Hundeudvalg - Lena 

i. Leje af dummykastere – hvad er der sket? Anders har udsat evt indkøb til sæson 2025 og har 

kontaktet sælger, der demonstrerede udstyr. Her er der ikke mulighed for leje/leasing. 

ii. Status antal hunde tilmeldt hundetræning/trænersituation. Der er ca 14 tilmeldte hunde i åben 

klasse og 6-8 unghunde. Frank Gurvig er trådt til som træner sammen med Boje og Hjalmer. Heine 

har være en del fraværende. 

 

b. Husudvalget- Dolly, Lena 

i. Status på ansøgninger om tilskud til renovering af udhus 

1. Hvad har vi af bevillinger? FOU 36.000 kr, DJ 36.000 kr 

2. Hvad udestår at få svar på? Gl. Skanderborgfonden (ansøgt 50.000,-) Daubermerkls 

Almennyttige fond (ansøgt 15.000,-) disse er rykket, men angiver ikke hvornår afgørelsen 

træffes. Endelig Sparekassen Danmark, Galten, (ansøgt 15.000,-), Der afholdes møde i 

dag med svar næste uge. 

ii. Plan for renovering af udhus – hvornår gør vi hvad? Afventer svar fra resterende fonde lidt 

endnu. Dolly har kontaktet to forskellige tømrere om tilbud, og det kan blive en udfordring at få 
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opgaven udført inden for tidsrammen skitseret af DJ. Der er en 

prioriteringsliste over, hvad vi ønsker udført, hvis der er økonomisk 

råderum ud over den helt nødvendige renovering. 

 

c. Jagtudvalg – Dirk  

i. Råge regulering – status. Der er fin tilslutning også fra nyjægere. Rågeungerne kommer senere ud 

af rederne i år, så antallet af nedlagte er stigende på de senere jagter.    

ii. Fællesjagter – plan lægges 18.juni og præsenteres til næste BM. Vi efterlyser fortsat nyjægere 

til bukkejagt, da ingen har tilmeldt sig. 

 

d. Jagthornudvalg – Lars 

i. Brug af foreningens jagthorn – kopi af udlånsbog fra Kaj. Foreningen ejer 9 jagthorn. Enkelte er 

fortsat langtidsudlånt. I øvrigt intet nyt. 

 

e. Jagttegnsudvalg – Knud 

i. Vil forsøge at få lave et sommer/høst hold, der løber over en måned med prøveafviklinger inden 

jagtsæsonen 2024. – Max arbejder på sagen. 

 

f. Kommunikationsudvalg – Knud 

i. Rekylen - April / Maj 2024 – 1. udkast præsenteres. Vi afventer planen over fællesjagter inden 

udsendelse. Lars beder bestyrelsen om rettelser og kommentarer med deadline om en uge.  

ii. Hvilke aktiviteter skal vi have bragt i Jæger bladet? Lars har indberettet kommende aktiviteter 

iii. Hjemmesiden. DJ har opsagt nuværende host, og der kommer en ny. Jørgen med-redaktør og der 

arbejdes på at give ham adgang.  

 

g. Skydeudvalg – Dirk 

1. Riffelskydning i Nr. Snede – 20/4 (aflyst) og 12/5 (5) – flyttes fremover til Skibby. Der 

er ikke tilmeldinger nok til at fastholde bookinger på Nr Snede banen.  

2. Riffelskydning i Skibby – onsdage. Der er stigende antal set i forhold til 2023:  

a. 24/4 (blyfri) (19 tilmeldte men 32 deltagende skytter) 

b. 1/5 (pokalskydning) Deltagelse af 9 personer fra 4 forskellige jagtforeninger. 

Der var et lille underskud på 7,45 kr, 

c. 8/5 ca 10 skytter 

d. 15/5 ca 18 skytter 

3. Riffelskydning vanligvist i Ørre. Vi beslutter at bruge banen i Allingåbro, der nu er 

godkendt, men endnu ikke åben for booking. Der er både grise og hjortebane. Lars 

arrangerer. Minimum antal deltagere sættes ift. baneleje mhp. omkostningsneutralitet.   

4. Forår-skydning ad libitum hos Anders – lørdag 25. maj, kl 10 – 14 – aflyst (6 tilmeldte ved 

udløb af frist + 3 henover pinsen, hvor minimum er 12). Prisen på miljøpatroner kan være 

medvirkende årsag. 

5. Høst-skydning ad libitum hos Anders – lørdag 17. august, kl 10 – 14 

a. Hjælpere: Ole Kidmose (indskrivning og kassemester) 

b. Instruktører: Tor, Max 

c. Grill mester: Jørgen 

Muligheden for at tilbyde skydning med hagl med særligt fokus på læring drøftes. 

5. Næste møder  

a. Mødeplan for bestyrelsen 2024: 

i. 2024.06.20 – BM 

ii. 2024.08.22 – BM 

iii. 2024.10.24 - BM 

iv. 2024.09.19 – BM 

v. 2024.11.21 – BM 

 

 

6. Eventuelt: Forenings- E-mailadresse til sekretær. Der er ifølge DJ problemer med domæner og derfor kan 

adressen ikke aktiveres. Beslutning at opgive DJ og oprette gmail.com. Knud opretter. 
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